
 

Protokół Nr 15 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 
Rady Miasta Zgierza 

z dnia 22 maja 2025 roku 

 
 

Posiedzenie prowadził Jakub Filipowicz Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Zgierza. 

 
Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 
Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Święto Miasta Zgierza – przygotowania oraz oferta dla mieszkańców. 

4. Informacja n/t stanu przygotowań Ośrodka Malinka do sezonu letniego 2025. 

5. Propozycje do planu pracy Komisji na II półrocze 2025 r. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do Komisji. 

7. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

9. Wolne wnioski. 

10. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pkt 1 

Otwarcie posiedzenia 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Jakub Filipowicz na podstawie listy obecności 

stwierdził quorum i otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał radnych oraz gości. 

 
Pkt 2 

Uwagi do porządku obrad 
 

Brak uwag do porządku obrad. 

 



 

 

Pkt 3 
Święto Miasta Zgierza – przygotowania oraz oferta dla mieszkańców 

 

 
Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt 4 

Informacja n/t stanu przygotowań Ośrodka Malinka do sezonu letniego 
2025 

 
Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

 
Radna E. Gaca poruszyła temat zbiorników wodnych oraz spożywania alkoholu na 

terenie Malinki. 
 

Dyrektor MOSiR E. Rawicki powiedział, że zbiorniki zostały wyczyszczone. 
 

Zastępca Prezydenta B. Bączak odniósł się do kwestii spożywania alkoholu na 

terenie Malinki. 
 

Radny J. Kwiatkowski zapytał, o koszt poprawienia jakości kąpieliska. 
 

Dyrektor MOSiR E. Rawicki powiedział, że koszt kąpieliska z fontaną wynosił około 
60 tysięcy złotych, natomiast drugi zbiornik kosztował około 20 tysięcy złotych. 

 
Z-ca Przewodniczącego J. Filipowicz poruszył temat płatnych stref parkowania. 

 
Dyrektor MOSiR E. Rawicki udzielił odpowiedzi Z-cy Przewodniczącego J. Filipowicza. 

 
Radny Ł. Frątczak zapytał, o lokale gastronomiczne na terenie Malinki. 

 
Dyrektor MOSiR E. Rawicki powiedział, że lokale funkcjonują. 

 

Radny T. Dziedzic poprosił o skoszenie trawy w Parku Miejskim. 
 

 
Pkt 5 

Propozycje do planu pracy Komisji na II półrocze 2025 r. 
 

 
Pkt 6 

Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do Komisji. 
 

Do Komisji dekretowane zostały następujące projekty uchwał w sprawach: 

 przyjęcia Regulaminu korzystania z Ośrodka Wypoczynkowego Malinka w 

Zgierzu (Druk nr 178-2025) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Zgierza R. Chocholski. 



 

Głosowano w sprawie:  przyjęcia Regulaminu korzystania z Ośrodka 

Wypoczynkowego Malinka w Zgierzu (Druk nr 178-2025) 

Wynik głosowania: za - 7, przeciw - 0, wstrzym. - 0.  

Komisja wydała opinię pozytywną – OPINIA NR 16 

 

Pkt 6 

Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 
 

Brak pism skierowanych do Komisji. 
Pkt 7 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Protokół nr 14 został przyjęty w głosowaniu: za - 7, przeciw - 0, wstrzym. – 0. 

Pkt 8 

Wolne wnioski 

 

Radny T. Dziedzic zapytał, czy tory łucznicze działają. 

Dyrektor MOSiR E. Rawicki powiedział, że tory łucznicze działają. 

Radny T. Dziedzic zapytał, czy w obiekcie MOSiR wszystkie pomieszczenia sanitarne 

są podłączone do kanalizacji. 

Dyrektor MOSiR E. Rawicki odniósł się do zapytania radnego T. Dziedzica. 

Pkt 9 

Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Jakub Filipowicz powiedział, że o następnym 

posiedzeniu poinformuje Przewodniczący Komisji. 

Pkt 10 

Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Z-ca Przewodniczącego Komisji 

zamknął posiedzenie. 
 

 

Protokołowała 
 

 

 

 


